

From 8 to 12
July 2026

alpe*huez



DEVENIR EXPOSANT / BECOME AN EXHIBITOR



WWW.UCC-SPORTEVENT.COM

UCCSPORT
EVENT



Installez votre marque au cœur de la légende.

La Megavalanche n'est pas une course comme les autres.
C'est **l'événement VTT le plus iconique au monde**, un rendez-vous incontournable pour les riders, les marques et les passionnés depuis **1995**.

Être exposant sur la Megavalanche, c'est :

- toucher **directement** votre cœur de cible
- associer votre image à une **marque événement forte et internationale**
- générer **des ventes, des contacts qualifiés et du contenu**

Ici, les riders viennent pour rouler, tester, échanger et consommer.

Votre stand devient un **véritable point de rencontre et d'activation de marque**.

La Megavalanche, c'est du vécu. Pas du prospectus.

Place your brand at the heart of the legend

The **Megavalanche** is not just another race.

It is **the most iconic MTB event in the world**, a must-attend rendezvous for riders, brands and passionate fans since **1995**.

Exhibiting at the Megavalanche means:

- directly reaching your core target audience**
- associating your brand with a strong, international event brand**
- generating sales, qualified leads and high-impact content**

Here, riders come to **ride, test, exchange and buy**.

Your booth becomes a **true meeting point and brand activation hub**.

Megavalanche is about real experience. Not brochures.



POURQUOI DEVENIR EXPOSANT ?

- Rencontrer directement votre cœur de cible
- Créer du lien avec une communauté passionnée
- Associer votre marque à un événement iconique
- Générer du contenu et de la visibilité

Ici, **vous ne touchez pas un public passif**, vous échangez avec **des pratiquants engagés, prescripteurs et influents**.

UN PUBLIC ULTRA QUALIFIÉ

Participants

Riders amateurs & élite
Tous niveaux, toutes pratiques
Forte présence internationale
Accompagnants

Profil type

CSP + / passionnés
Fort pouvoir d'achat équipement & services
Consommateurs avertis
Très actifs sur les réseaux sociaux

WHY BECOME AN EXHIBITOR?

- Meet your core target audience directly
- Build strong connections with a passionate community
- Associate your brand with an iconic event
- Generate content and visibility

Here, you are not reaching a passive audience — you are engaging with **committed, influential and trend-setting riders**.

A HIGHLY QUALIFIED AUDIENCE

Participants

Amateur & elite riders
All levels, all disciplines
Strong international presence
Accompanying visitors

Typical profile

Passionate, premium consumer segment
High purchasing power for gear & services
Knowledgeable, informed buyers
Highly active on social media



TARIFS

Votre stand :

- Electricité : Branchement électrique
- 1 Inscription
- 5 Plaques de cadre Exposant
- 2 Badges exposant
- Citation dans le programme officiel
- Figuration sur le site internet

Packs 1 : 600€ ht
From 1 to 9 m2

☐

Packs 2 : 850€ ht
From 10 to 18 m2

☐

Packs 3 : 1150€ ht
From 18 to 27 m2

☐

EXHIBITOR PRICING

Your booth includes :

- Electricity: power connection
- 1 race entry
- 5 exhibitor frame plates
- 2 exhibitor badges
- Mention in the official event program
- Listing on the official website

Encart publicitaire dans le programme Officiel

ESPACE	TARIF EN € HT
¼ page	200 €
½ Page	300 €
1 Page	450 €

FORMULAIRE

Société ou association (raison sociale) :

Domaine d'activité :

Marques :

Adresse :

Code Postal : Ville :

Site Web :

Responsable du dossier : Fonction :

Tel : Fax :

Mob : Email :

Taille en m2 du stand :

Packs 1 : 600€ ht
de 1 à 9 m2

☐

Packs 2 : 850€ ht
de 10 à 18 m2

☐

Packs 3 : 1150€ ht
de 18 à 27 m2

☐

Encart publicitaire dans le programme :

ESPACE	TARIF EN € HT	☐
¼ page	200 €	☐
½ Page	300 €	☐
1 Page	450 €	☐

TVA 20%	=	€ HT
TOTAL TTC	=	€ TTC



Merci de renvoyer ce formulaire remplie à :

m.edwards@uccsportevent.com

Fait à :

Le :

Cachet & Signature du responsable

RÈGLEMENT

- Chèque à l'ordre de : **UCC**
- Adresse : UCC - 36 rue Mérimée - 06110 LE CANNET
- Virement Bancaire

CREDIT AGRICOLE Cannet Carnot

Banque	Agence	Compte N°	Clé RIB	BIC
19106	00621	00626359019	29	AGRIFRPP891
IBAN : FR76 1910 6006 2100 6263 5901 929				
Ref Virement : Expo Mega 2026				

FORM

Company or association (name) :

Area of activity :

Under the brand names :

Address :

Zip code : Country and City :

Website :

Responsible for the file : Function :

Tel : Fax :

Mob. : Email :

Exhibition size in m2 :

Packs 1 : 600€ ht ☐
From 1 to 9 m2

Packs 2 : 850€ ht ☐
From 10 to 18 m2

Packs 3 : 1150€ ht ☐
From 18 to 27 m2

Advertising space in the program :

SPACE	RATE IN € (EXCL. VAT)	☐
¼ page	200 €	☐
½ Page	300 €	☐
1 Page	450 €	☐



20% VAT	=	€HT
TOTAL INCL. VAT	=	€TTC

Please return this completed form to :

m.edwards@uccsportevent.com

Done at :

The :

Manager's stamp & signature

REGULATIONS

- Cheque payable to : **UCC**
- Address** : UCC - 36 rue Mérimée - 06110 LE CANNET
- Bank transfer

CREDIT AGRICOLE Cannet Carnot

Banque	Agence	Compte N°	Clé RIB	BIC
19106	00621	00626359019	29	AGRIFRPP891
IBAN : FR76 1910 6006 2100 6263 5901 929				
Ref Bank transfer : Expo Mega 2026				



Merci de dessiner la disposition de votre stand et de noter les dimensions exactes
2 carreaux = 1 mètre

Please draw the layout of your stand and note the exact dimensions.
2 tiles = 1 meter





Alpe d'Huez: Juillet 2026

LE PLUS GRAND RASSEMBLEMENT DE RIDERS AU MONDE

www.ucc-sportevent.com/megavalanche/

CONDITIONS GENERALES DE VENTE VILLAGE MEGAVALANCHE 2026

1 - Préambule

Dans le cadre de sa politique de communication externe, LA SOCIETE a fait part à UCC de son intention de participer à l'édition 2026 du VILLAGE MEGAVALANCHE, organisé par UCC dans le cadre de la SEMAINE MEGAVALANCHE. A cet effet, LA SOCIETE et UCC ont décidé de conclure un Contrat constitué par ordre d'importance décroissante du bon de commande et des présentes conditions générales qui forment ensemble un tout indivisible. Le Contrat régit les relations des parties au regard de l'objet des présentes à l'exclusion de tout autre document, accord écrit ou verbal.

2 - Objet

UCC concède à LA SOCIETE, qui accepte, sous réserve du complet paiement de la somme visée au Bon de Commande, le droit personnel et non cessible de participer au VILLAGE MEGAVALANCHE dans les conditions définies aux présentes. UCC se réserve la possibilité de refuser l'admission à toute personne qu'elle estimerait ne pas correspondre à son image ou à celle de l'EPREUVE ou encore qu'elle estimerait susceptible de porter atteinte à ses intérêts notamment commerciaux ou moraux.

3 - Durée

Le Contrat porte sur l'édition 2026 de la SEMAINE MEGAVALANCHE et prend effet à compter de sa signature par les Parties pour expirer, de plein droit, sans notification ni indemnité à la charge de l'une ou l'autre des Parties par la réalisation de son objet, soit le 12 Juillet 2026.

4 - Conditions financières

En contrepartie des droits et avantages qui leur sont consentis aux termes du Contrat, la SOCIETE s'engage irrévocablement à verser à UCC, qui accepte, la somme visée au Bon de Commande, à laquelle devra s'ajouter la TVA (au taux en vigueur à la date du paiement) et/ou toute autre taxe en vigueur.

L'arrêté devra parvenir à UCC à la souscription du Bon de Commande dûment complété par la SOCIETE. Cette somme sera payée en euros par chèque ou virement bancaire à l'ordre de UCC dès réception de la facture correspondante et en tout état de cause avant le début de la SEMAINE MEGAVALANCHE soit le 26 juin 2026. Tout défaut de paiement constaté constituera un manquement de la SOCIETE. Ce manquement entraînera la résiliation immédiate, de plein droit et sans formalité judiciaire du Contrat, et ce sans préjudice de tous dommages et intérêts.

5 - Communication interdite

- LA SOCIETE déclare être parfaitement informée du fait que sa participation au VILLAGE MEGAVALANCHE 2024 n'est pas de nature à lui octroyer un quelconque droit de visibilité, notamment télévisé, sur l'EPREUVE et déclare l'accepter sans réserve.
- LA SOCIETE s'interdit, pendant toute la durée du Contrat et postérieurement à celui-ci, pour quelque raison et sous quelque forme que ce soit, d'utiliser l'une quelconque des marques ou logos de l'EPREUVE sans demande d'autorisation préalable.
- LA SOCIETE s'interdit de se prévaloir de la qualité de sponsor, parrain, fournisseur de l'EPREUVE ou plus généralement de se prévaloir d'une quelconque qualité, en rapport avec l'EPREUVE, le Contrat ne donnant à LA SOCIETE aucun droit de communication, de quelque nature que ce soit, portant sur l'EPREUVE.

LA SOCIETE s'engage à ne diffuser aucune communication publique portant sur l'EPREUVE du fait de sa participation au VILLAGE MEGAVALANCHE et prendre toute disposition ou mesure nécessaire, à l'effet de faire respecter cette obligation par ses subordonnés, ayants droit et/ou ayants cause.

- LA SOCIETE s'interdit également de déployer au sein de l'EPREUVE, comme sur le parcours de l'EPREUVE, un quelconque marquage tels que banderoles, panneaux, objets publicitaires volumineux, à sa marque ou à celle(s) d'un quelconque tiers.

6 - Activités sur les Stands

- UCC établit le plan de disposition des stands des exposants (les Stands) et en effectue la répartition. UCC fera ses meilleurs efforts pour prendre en compte les désirs exprimés par les exposants sous réserve des accords conclus avec les partenaires et fournisseurs de l'EPREUVE.

LA SOCIETE ne pourra présenter sur son stand d'une grandeur maximum de 100 m² que les matériels, objets ou services indiqués sur le Bon de Commande et autorisés par UCC.

- LA SOCIETE ne peut faire aucune démarche commerciale et/ou publicitaire (distribution de leaflets, démarchage, affichage sauvage) à quelque endroit que ce soit hors de son stand, ni dans l'enceinte du VILLAGE MEGAVALANCHE, ni devant l'entrée du VILLAGE MEGAVALANCHE.

- LA SOCIETE s'interdit de reproduire sur des objets à la vente, les noms, marques et/ou logos de l'EPREUVE et Du VILLAGE MEGAVALANCHE ou toute imitation de ceux-ci.

- Interdiction de sous-louer, partager, prêter et/ou mettre à disposition : LA SOCIETE s'engage à ne pas louer, partager, prêter et/ou sous-louer à toute personne et/ou tiers, à titre onéreux ou gracieux, tout ou partie de l'espace qui lui est attribué au sein du VILLAGE MEGAVALANCHE.

- Les publicités et animations sonores sont strictement interdites. Les publicités et animations lumineuses doivent être soumises à l'agrément préalable et exprès de UCC. Un programme d'annonces sera mis en place par UCC au préalable, en vue d'organiser à travers des annonces speakers les différentes animations mises en place par les exposants sur leur Stand, et validées au préalable par UCC.

- Les exposants ne doivent pas obstruer les allées ni emprêter sur elles et en aucun cas gêner leurs voisins.
- Les boîtiers d'éditorialité sont installés par l'organisation dans le respect des règles de sécurité. Ils sont personnels et ne peuvent être utilisés sur plusieurs stands par plusieurs exposants.
- Les exposants sont tenus de connaître et de respecter les mesures de sécurité imposées par les pouvoirs publics ou prises par UCC. Leur présence sur leur Stand, en possession des documents de sécurité des aménagements particuliers de leur Stand, lors de la visite de la Commission de Sécurité, est obligatoire.
- La tenue des Stands doit être impeccable. Les emballages en vrac doivent être invisibles pour le public.
- Le Stand doit être occupé en permanence pendant les heures d'ouverture du VILLAGE MEGAVALANCHE par une personne accréditée par UCC.

- Le nettoyage du Stand incombe à l'exposant. Il devra être achevé à l'ouverture du VILLAGE MEGAVALANCHE.
- Toute démonstration et distribution de prospectus en dehors du Stand est prohibée.
- L'évacuation des Stands, matériels, marchandises et décorations devra être faite par les exposants dans les délais impartis par UCC. Elle ne se fera qu'après l'heure de fermeture officielle du VILLAGE MEGAVALANCHE, soit à partir de 19h00 le samedi ou de 08h le dimanche et le démontage total devra être achevé au plus tard le dimanche à 18h00. Pour tout matériel n'ayant pas été enlevé après cette heure, l'organisation décline toute responsabilité.

7 - Utilisation des marques, visuels et des personnes de LA SOCIETE par UCC.

Dans le cadre de l'exploitation, tant par elle-même que par ses ayants-droit, des images fixes ou audiovisuelles du VILLAGE MEGAVALANCHE, dont notamment celles des Stands, UCC pourra reproduire et représenter les images des Stands que LA SOCIETE aura fait participer au VILLAGE MEGAVALANCHE. En conséquence, LA SOCIETE autorise UCC à reproduire et représenter les appellations et/ou visuels, dessins et modèles notamment figurant sur les dits Stands, par tous moyens audiovisuels tels que la télévision (par tous moyens et notamment, par voie hertzienne terrestre, câble, satellite, en mode numérique ou analogique y compris l'Internet) sur tous supports, dans le monde entier, et ce, tant pendant la durée des présentes que pour toute la durée de la propriété intellectuelle.

A cet égard, LA SOCIETE déclare :

- détenir tous les droits de propriété et/ou d'exploitation des visuels précités ;
- garantir à UCC la jouissance paisible des dites appellations dans l'exercice conforme des droits qui leur sont concédés par le Contrat.

LA SOCIETE veillera à ce que son personnel accepte d'être filmé et/ou photographié et que leur image ainsi reproduite puisse être librement exploitée par UCC lors de la promotion du VILLAGE MEGAVALANCHE.

8 - Annulation du VILLAGE MEGAVALANCHE

L'annulation ou l'interruption du VILLAGE MEGAVALANCHE, pour quelque cause que ce soit, sera considérée par les parties comme un cas de force majeure.

Dans le cas d'annulation totale avant le début du VILLAGE MEGAVALANCHE, UCC s'engage à en informer LA SOCIETE sans tarder et à rembourser à LA SOCIETE les sommes que celle-ci aurait dores et déjà versées à UCC à la date d'annulation, sans intérêts, il est bien convenu que LA SOCIETE ne pourra demander le paiement d'aucune autre somme ni indemnité de quelque nature que ce soit.

9 - Responsabilités - Assurances

UCC a souscrit en sa qualité d'organisateur du VILLAGE MEGAVALANCHE un contrat d'assurance la couvrant contre les conséquences pécuniaires de sa responsabilité civile dans le cadre de la manifestation.

Cette garantie couvre les dommages corporels, matériels et immatériels subis par des tiers imputables à la manifestation et dont UCC serait tenu responsable ; UCC décline toute responsabilité excédentaire aux montants garantis dans sa police d'assurance « Responsabilité Civile ».

- LA SOCIETE est tenue de souscrire à ses frais :

Une police d'assurance couvrant sa Responsabilité Civile dans tous les cas où elle viendrait à être recherchée dans le cadre de la manifestation en raison des dommages corporels, matériels et immatériels causés aux tiers. Une police d'assurance « Dommages aux biens » couvrant :

les aménagements, ainsi que tous les biens qui seront apportés sur le site contre les risques d'incendie, d'explosion, de dégâts électriques, de dégâts des eaux et de vol, ainsi que de tout autre dommage quelle qu'en soit la cause, tous dommages immatériels, consécutifs et / ou non consécutifs pouvant être subis par la SOCIETE.

LA SOCIETE ayant lu les conditions générales et présentant son dossier confirme par la signature de son responsable désigné avoir une couverture d'assurance.

- Renonciation à recours :

LA SOCIETE et ses assureurs renoncent à recours, y compris appel en garantie, contre UCC et son assureur pour : Tous dommages matériels causés à un exposant et résultant d'incendie, de dégâts électriques, d'explosions, de dégâts des eaux et de vol, ainsi que de tout autre dommage dont la responsabilité incomberait à UCC.

Tous dommages immatériels consécutifs et/ou non consécutifs et notamment pertes d'exploitation subies par un exposant et dont la responsabilité incomberait à UCC et ce quelle qu'en soit la cause.

10 - Intuitu personae

Le Contrat est strictement personnel à LA SOCIETE. Il ne pourra faire l'objet de la part de LA SOCIETE d'aucune cession ou sous-convention, directe ou indirecte, partielle ou totale, au profit d'un tiers quelconque, sans l'accord préalable et écrit de UCC. De son côté, UCC, sans modification des droits et obligations de LA SOCIETE, aura la faculté de se substituer librement toutes autres sociétés affiliées ou associées à UCC pour l'exercice et le bénéfice de droits et obligations prévus au Contrat, à la condition expresse que cette substitution n'entraîne en aucun cas la disparition du VILLAGE MEGAVALANCHE.

11 - Rapports contractuels

Il est bien entendu que les rapports contractuels créés par le Contrat entre LA SOCIETE et UCC ne sont pas des relations de mandant à mandataire ou à agent commercial mais constituent bien un contrat entre deux personnes indépendantes.

En conséquence, LA SOCIETE exercera les droits concédés par le Contrat, pour son propre compte et à ses risques et périls, pendant toute la durée du Contrat, suivant les termes et conditions de cette dernière.

12 - Confidentialité

Les parties s'engagent à considérer comme confidentielles les conditions du Contrat et tous les documents, les informations et données, quel qu'en soit le support, qu'elles s'échangent ou se sont échangées à l'occasion de la négociation, de la conclusion et de l'exécution du Contrat. En conséquence, elles s'interdisent de les communiquer ou de les divulguer à des tiers pour quelque raison que ce soit, sans l'accord préalable et écrit de la partie concernée.

Toutefois, cette obligation n'est pas applicable aux informations tombées dans le domaine public, à celles qui étaient connues antérieurement des parties à la signature des présentes ou celles communiquées par, ou obtenues, d'un tiers par des moyens légitimes qui n'étaient pas lui-même tenu d'un engagement de confidentialité. L'existence et le contenu du Contrat pourront être révélés par chacune des parties, aux dirigeants et employés, entités, agences, fournisseurs, sous-traitants ou conseils qui ont besoin de les connaître pour l'exercice selon les termes convenus, à la condition, toutefois, que ceux-ci soient engagés de la même obligation de confidentialité. A l'expiration du Contrat, les parties s'engagent à se restituer ou à détruire les informations qu'elles auront pu se communiquer.

Par ailleurs, chaque partie s'engage en ce qui la concerne à ne révéler à des tiers, y compris postérieurement à l'exécution du Contrat, toute information dont elle aurait pu avoir connaissance relative à l'organisation ou au fonctionnement de l'autre partie.

13 - Résiliation anticipée

En cas de défaillance et/ou violation par LA SOCIETE de l'une quelconque des dispositions du Contrat, UCC pourra, après une mise en demeure adressée à LA SOCIETE par tout moyen probant restée infructueuse, résilier de plein droit aux torts exclusifs de LA SOCIETE, sans formalité judiciaire, le Contrat, sans préjudice de tous dommages et intérêts. Cette mise en demeure pourra être de l'ordre de l'heure pendant la SEMAINE MEGAVALANCHE suivant la nature de la défaillance ou de la violation.

14 - Divers

- Les intitulés des articles du Contrat ne figurent que pour plus de commodité et n'affectent en aucune manière le sens des dispositions auxquelles ils font référence.

- Toutes conventions dérogatoires ou complémentaires au Contrat devront être constatées par écrit.
- Aucun fait de tolérance par UCC même répété, ne saurait constituer une renonciation de celui-ci à l'une quelconque des dispositions du Contrat.
- En cas de nullité de l'une quelconque des dispositions du Contrat, les parties chercheront de bonne foi les dispositions équivalentes valables.

En tout état de cause, les autres dispositions demeureront en vigueur.

15 - Litiges

- Le Contrat sera soumis à tous égards au droit français. Il a été rédigé en langue française qui sera considérée, en toute hypothèse, comme la langue unique.
- Tout litige concernant sa validité, son interprétation, son exécution et/ou sa résiliation sera soumis à la compétence exclusive des juridictions du ressort de la Cour d'appel de Paris, même en cas de demande incidente ou en garantie ou de pluralité de défendeurs.
- Pour l'exécution des présentes et pour toute procédure qui pourrait en être la suite, les parties élisent domicile en leur siège social ci-dessus énoncé.

LIEU ET DATE :

SIGNATURE ET TAMPON DE LA SOCIETE :



Alpe d'Huez: Juillet 2026

LE PLUS GRAND RASSEMBLEMENT DE RIDERS AU MONDE

www.ucc-sportevent.com/megavalanche/

GENERAL CONDITIONS OF SALE VILLAGE MEGAVALANCHE 2026

1 - Preamble

As part of its external communications policy, THE COMPANY has informed UCC of its intention to participate in the 2026 edition of the MEGAVALANCHE VILLAGE, organized by UCC as part of the MEGAVALANCHE WEEK. To this end, THE COMPANY and UCC have decided to enter into a Contract consisting, in descending order of importance, of the order form and these general terms and conditions, which together form an indivisible whole. The Contract governs the relationship between the parties with regard to the subject matter hereof to the exclusion of any other document, written or verbal agreement.

2 - Purpose

UCC grants THE COMPANY, which accepts, subject to full payment of the sum referred to in the Purchase Order, the personal and non-transferable right to participate in the MEGAVALANCHE VILLAGE under the conditions defined herein. UCC reserves the right to refuse admission to any person whom it deems not to correspond to its image or that of the EVENT, or whom it deems likely to harm its interests, in particular its commercial or moral interests.

3 - Duration

The Contract covers the 2026 edition of the MEGAVALANCHE WEEK and takes effect from the date of its signature by the Parties, expiring automatically, without notice or indemnity payable by either of the Parties, on July 12, 2026.

4 - Financial conditions

In consideration of the rights and benefits granted to them under the terms of the Contract, the COMPANY irrevocably undertakes to pay UCC, who accepts, the sum referred to in the Purchase Order, to which VAT (at the rate in force on the date of payment) and/or any other applicable tax must be added.

Payment must be received by UCC upon subscription of the Purchase Order duly completed by the COMPANY.

COMPANY. This sum shall be paid in euros by cheque or bank transfer payable to UCC upon receipt of the corresponding invoice, and in any event before the start of MEGAVALANCHE WEEK, i.e. June 26, 2026. Any failure to pay will constitute a breach by the COMPANY. Such default shall result in the immediate termination of the Contract, ipso jure and without judicial formalities, without prejudice to any damages.

5 - Communication prohibited

1. THE COMPANY declares that it is fully aware of the fact that its participation in the VILLAGE MEGAVALANCHE 2026 does not grant it any right of visibility, particularly on television, on the EVENT, and accepts this unreservedly.
2. THE COMPANY shall refrain, throughout the duration of the Contract and thereafter, for any reason and in any form whatsoever, from using any of the brands or logos of the EVENT without requesting prior authorization.
3. THE SOCIETY undertakes not to act as sponsor, godfather, supplier of the EVENT or, more generally, to act in any capacity whatsoever in connection with the EVENT; the Contract does not give THE SOCIETY any right of communication of any kind whatsoever, concerning the EVENT.
4. THE COMPANY undertakes not to make any public communication relating to the EVENT as a result of its participation in the MEGAVALANCHE VILLAGE, and to take all necessary measures to ensure that this obligation is respected by its subordinates, successors and/or assigns.
5. THE COMPANY also refrains from displaying within the EPREUVE, or on the EPREUVE course, any markings such as banners, billboards, bulky advertising objects, bearing its brand or the brand(s) of any third party.

6 - Stand activities

1. UCC establishes the layout of the exhibitors' stands (the Stands) and allocates them. UCC will make its best efforts to take into account the wishes expressed by the exhibitors, subject to the agreements made with the EVENT's partners and suppliers.
 2. The COMPANY may only display on its stand, which may not exceed 100 m² in size, the materials, objects or services indicated on the Order Form and authorized by UCC.
 3. THE COMPANY may not engage in any commercial and/or advertising activities (distribution of leaflets, canvassing, illegal posting) in any place whatsoever outside its stand, nor within the MEGAVALANCHE VILLAGE enclosure, nor in front of the MEGAVALANCHE VILLAGE entrance.
 4. THE COMPANY is forbidden to reproduce the names, brands and/or logos of the EVENT and the MEGAVALANCHE VILLAGE or any imitation thereof on objects for sale.
 5. Prohibition on subletting, sharing, lending and/or making available: THE COMPANY undertakes not to rent, share, lend and/or sublet to any person and/or third party, whether in return for payment or free of charge, all or part of the space allocated to it within the MEGAVALANCHE VILLAGE.
 6. Sound advertising and animation are strictly forbidden. Illuminated advertising and animations must be approved in advance by UCC. A program of announcements will be set up by UCC in advance, in order to organize through announcements speakers, the various animations set up by exhibitors on their Stand and validated in advance by UCC.
 7. Exhibitors must not obstruct or encroach on aisles, and in no way disturb their neighbors.
 8. Electricity boxes are installed by the organization in compliance with safety regulations. They are personal and may not be used on several stands by several exhibitors.
 9. Exhibitors are required to be aware of and comply with safety measures imposed by public authorities or taken by UCC. It is compulsory for exhibitors to be present at their stand when the Safety Commission visits, in possession of the safety documents relating to the specific fittings of their stand.
 10. Stand dress must be impeccable. Bulk packaging must be invisible to the public.
 11. The Stand must be occupied at all times during the opening hours of the VILLAGE MEGAVALANCHE by a person accredited by UCC.
 12. Stand cleaning is the exhibitor's responsibility. It must be completed at the opening of the MEGAVALANCHE VILLAGE.
 13. Any demonstration or distribution of leaflets outside the Stand is prohibited.
 14. Stands, equipment, merchandise and decorations must be removed by exhibitors within the time limit set by UCC.
- It will only take place after the official closing time of the VILLAGE MEGAVALANCHE, i.e. from 7 p.m. on Saturday or 8 a.m. on Sunday, and total dismantling must be completed by 6 p.m. on Sunday at the latest. The organization declines all responsibility for any equipment not removed after this time.

7 - Use of THE COMPANY's trademarks, visuals and persons by UCC.

Within the framework of the exploitation, both by itself and by its assignees, of the still or audiovisual images of the MEGAVALANCHE VILLAGE, including in particular those of the Stands, UCC may reproduce and represent the images of the Stands that THE COMPANY will have involved in the MEGAVALANCHE VILLAGE. Consequently, THE COMPANY authorizes UCC to reproduce and represent the names and/or visuals, drawings and models in particular, appearing on the said Stands, by all audiovisual means such as television (by all means and in particular, by terrestrial hertzian, cable, satellite, in digital or analog mode including the Internet), on all media, throughout the world, and this, both for the duration of the present agreement and for the entire duration of the intellectual property.

In this respect, THE COMPANY declares:

- It holds all ownership and/or exploitation rights to the aforementioned visuals;
- Guarantees UCC the peaceful enjoyment of the said names in the proper exercise of the rights granted to them by the Contract.

The COMPANY shall ensure that its personnel agree to be filmed and/or photographed and that their image thus reproduced may be freely used by UCC for the promotion of the MEGAVALANCHE VILLAGE.

8 - Cancellation of VILLAGE MEGAVALANCHE

Cancellation or interruption of the MEGAVALANCHE VILLAGE, for any reason whatsoever, will be considered by the parties as a case of force majeure.

In the event of total cancellation before the start of the MEGAVALANCHE VILLAGE, UCC undertakes to inform THE COMPANY without delay and to reimburse THE COMPANY for any sums that THE COMPANY may have already paid to UCC on the date of cancellation, without interest, it being clearly agreed that THE COMPANY may not request the payment of any other sum or compensation of any nature whatsoever.

9 - Liability - Insurance

In its capacity as organizer of the VILLAGE MEGAVALANCHE, UCC has taken out an insurance policy covering it against the financial consequences of its civil liability in connection with the event.

This guarantee covers bodily injury, material and immaterial damage suffered by third parties attributable to the event and for which UCC is held responsible; UCC declines all liability in excess of the amounts guaranteed in its "Civil Liability" insurance policy.

1. The COMPANY is required to take out, at its own expense:

An insurance policy covering its Civil Liability in all cases where it may be sued in connection with the event for bodily injury, property damage or consequential loss caused to third parties. A property damage insurance policy covering:

the fixtures and fittings, as well as all goods brought onto the site, against the risks of fire, explosion, electrical damage, water damage and theft, as well as any other damage whatever the cause, all consequential and/or non-consequential immaterial damage that may be suffered by the COMPANY.

The COMPANY having read the general conditions and submitting its file confirms by the signature of its designated responsible that it has insurance cover.

2. Waiver of recourse:

The COMPANY and its insurers waive any recourse, including a guarantee claim, against UCC and its insurer for:

Any material damage caused to an exhibitor and resulting from fire, electrical damage, explosions, water damage and theft, as well as any other damage for which UCC is responsible.

All consequential and/or non-consequential non-material damages, in particular operating losses suffered by an exhibitor and for which UCC is responsible, whatever the cause.

10 - Intuitu personae

The Contract is strictly personal to THE COMPANY. It may not be assigned or sub-licensed, directly or indirectly, in whole or in part, by THE COMPANY to any third party whatsoever, without the prior written consent of UCC.

For its part, UCC, without modifying the rights and obligations of THE COMPANY, shall have the right to freely substitute itself for any other companies affiliated or associated with UCC for the exercise and benefit of the rights and obligations provided for in the Contract, on the express condition that this substitution shall in no case result in the disappearance of the MEGAVALANCHE VILLAGE.

11 - Contractual relationship

It is clearly understood that the contractual relationships created by the Contract between THE COMPANY and UCC are not principal-agent or commercial-agent relationships, but constitute a contract between two independent persons.

Consequently, THE COMPANY will exercise the rights granted by the Contract, for its own account and at its own risk, for the entire duration of the Contract, in accordance with its terms and conditions.

12 - Confidentiality

The parties undertake to treat as confidential the terms and conditions of the Contract and all documents, information and data, whatever the medium, which they exchange or have exchanged in the course of negotiating, concluding and performing the Contract.

Consequently, they shall refrain from communicating or disclosing them to third parties for any reason whatsoever, without the prior written consent of the party concerned.

However, this obligation does not apply to information which has fallen into the public domain, to information which was previously known to the parties at the time of signing this Agreement, or to information communicated by, or obtained from, a third party by legitimate means who was not itself bound by a confidentiality undertaking. The existence and content of the Contract may be disclosed by either party to officers and employees, entities, agencies, suppliers, subcontractors or consultants who need to know them in order to perform under the agreed terms, provided, however, that they are bound by the same obligation of confidentiality. On expiry of the Contract, the parties undertake to return or destroy any information they may have communicated to each other.

In addition, each party undertakes not to disclose to third parties, even after performance of the Contract, any information of which it may have knowledge relating to the organization or operation of the other party.

13 - Early termination

In the event of default and/or breach by THE COMPANY of any of the provisions of the Contract, UCC may, after formal notice has been sent to THE COMPANY by any evidentiary means and has remained unsuccessful, automatically terminate the Contract to THE COMPANY's exclusive detriment, without any legal formalities, without prejudice to any damages and interest. Such notice may be given within one hour during MEGAVALANCHE WEEK, depending on the nature of the default or breach.

14 - Other

1. The headings of the articles of the Contract are for convenience only and in no way affect the meaning of the provisions to which they refer.
2. Any agreements derogating from or supplementing the Contract must be recorded in writing.
3. No tolerance on the part of UCC, even if repeated, shall constitute a waiver of any of the provisions of the Contract.
4. In the event of nullity of any of the provisions of the Contract, the parties will seek in good faith to find valid equivalent provisions.

In any event, the other provisions shall remain in force.

15 - Disputes

1. The Contract shall be governed in all respects by French law.

It has been drafted in the French language, which will in all cases be considered as the sole language.

2. Any dispute concerning its validity, interpretation, performance and/or termination shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts within the jurisdiction of the Paris Court of Appeal, even in the event of an incidental claim or warranty claim or multiple defendants.
3. For the performance of the present contract and any subsequent proceedings, the parties elect domicile at their registered offices as stated above.

LIEUX ET DATE :

COMPANY SIGNATURE :